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Zittingsverslag raad voor 
maatschappelijk welzijn 
 
AANWEZIG : 
voorzitter-burgemeester :  Johan Vanhulst 
schepenen :  Cil Cuypers, Jan Van der Velpen, Frederik De Buck, Lisa Hermans, 

Stefaan Van Haegenborgh 
raadsleden :  Mia Ombelet, Tie Vanbeselaere, Sandra Noé, Hans-Kristof Carême, 

Karen Dourée, Els De Martelaer, Ludo Aerts, Monda Wuytack, Walter 
Frooninckx, Maarten Van Schoonbeek, Hilde Delbecque, Regine 
Rutsaert 

algemeen directeur :  Peter Verlinden 
VERONTSCHULDIGD : 
raadsleden :  Arnaud Recko, Marijke Sterckx, Hilde De Rous 
 
 
 
Overeenkomstig artikel 278 § 1, tweede lid DLB vermeldt het zittingsverslag in chronologische 
volgorde alle besproken onderwerpen. 
  
De voorzitter deelt mee dat de agenda werd opgedeeld in A- en B-punten. De B-punten zijn 
agendapunten 1 en 3 en zijn punten waarvoor geen tussenkomst of toelichting werd gevraagd door de 
raadsleden. Deze worden globaal gestemd. 
 
 
OPENBARE ZITTING  
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.1. Secretariaat - Notulen en zittingsverslag zitting d.d. 5 september 2024 
 
 
BELEID 
 
OZ.3. Beleid - Organisatiebeheersing - rapportering 2024 - kennisname 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.2. Secretariaat - Mededelingen 
De schepen van Welzijn deelt mee dat Mevrouwkensveld  vorige week een fijn welkomstfeest kende. 
Hij wil de medewerkers van Dijledal en de diensten Burgerzaken, Jeugd en Welzijn danken voor hun 
goede voorbereiding van dit ontvangst van deze nieuwe inwoners. Er volgt nog een evaluatie en 
daarna wordt verder gewerkt aan de integratie en het welkom heten van die mensen in Bierbeek. Op 
20 oktober is er het Savooifeest in de kerk van Lovenjoel.  
 
 
OZ.4. Secretariaat - Vragenkwartiertje 
Tie Van Beselaere (Vooruit) heeft vernomen dat veel kinderen uit Mevrouwkensveld met hun ouders 
te voet gaan naar het dorp omdat ze in de Kinderberg school lopen. Vanuit Mevrouwkensveld tot aan 
het rondpunt zijn er geen voetpaden. Kan dit eens bekeken worden alsook de vraag om de zone 30 
eventueel uit te breiden. 
 
De schepen van Mobiliteit antwoordt dat het zeker zal bekeken worden. Het probleem is dat het 
fietspad nogal veel gebruikt wordt en er geen voetpad is. 
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NAMENS DE RAAD 
In zitting van 3 oktober 2024 

 
algemeen directeur  voorzitter-burgemeester 
 
 
 
 
Peter Verlinden 

  
 
 
 

Johan Vanhulst 
 


